
Interviewspørgsmål i forbindelse med LF 7. sem. 

1. Hvordan vurderer I de indførte bæredygtighedskriterier i bygningsreglementet? 

Mener I, at de er tilstrækkelige til at sikre en markant reduktion i byggebranchens 

CO2-udledning? 

 

2. Hvordan påvirker de nuværende krav jeres rådgivning af kunder? Ser I en tendens 

til, at bygherrer efterspørger yderligere bæredygtighedsforanstaltninger ud over de 

obligatoriske krav? 

 

3. Hvilke specifikke kriterier fra den frivillige bæredygtighedsklasse mener I burde 

have været inkluderet i bygningsreglementet? Hvordan ville disse have forbedret 

miljømæssige resultater i byggeprojekter? 

 

4. Ser I nogen tekniske eller økonomiske udfordringer ved at implementere de 

udeladte bæredygtighedskriterier i praksis? Hvordan kan disse udfordringer 

overvindes? 

 

5. Hvordan reagerer jeres kunder på de obligatoriske bæredygtighedskrav? Oplever I, 

at der er en villighed til at implementere mere ambitiøse 

bæredygtighedsforanstaltninger, selv når de ikke er påkrævet? 

 

6. Hvilke konsekvenser ser I ved ikke at inkludere strengere CO2-grænseværdier og 

mere omfattende livscyklusvurderinger i det nuværende bygningsreglement? 

 

7. Mener I, at der er behov for en hurtigere opdatering af bygningsreglementet for at 

inkludere flere af de udeladte bæredygtighedskriterier, og hvad ville de vigtigste 

fokusområder være i en sådan opdatering? 

 

8. Hvordan vurderer I balancen mellem miljømæssig bæredygtighed og økonomisk 

bæredygtighed i de nuværende regler? Mener I, at den nuværende tilgang 

understøtter langtidsholdbart og økonomisk bæredygtigt byggeri? 

 

9. Hvordan påvirker manglen på specifikke krav til social bæredygtighed jeres 

arbejde? Er der en fare for, at sociale aspekter bliver overset, når de ikke er 

obligatoriske? 

 

10. Hvad ser I som de største barrierer for at inkludere flere bæredygtighedskriterier i 

fremtidige opdateringer af bygningsreglementet, og hvordan kan branchen 

samarbejde om at overvinde disse udfordringer? 

 


